
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 8. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 357
Vil ministeren redegøre for omkostningerne til behandling af sagen om restau-
ratøren, der brød loven ved ikke at komme tilstrækkeligt med rejer på reje-
madder, jf. ”Ministerium kræver seks ekstra rejer på rejemad” på www.politi-
ken.dk den 8. maj (http://politiken.dk/forbrugogliv/forbrug/forbrugersikkerhed/
ECE2282939/ministerium-kraever-seks-ekstra-rejer-paa-rejemad/)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Eva Kjer
Hansen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Kjer.Hansen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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